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Statenvragen over definitieve besluit ADRZ poliklinieken uit Zierikzee 

Stavenisse, 1 april 2024 

Vragen ingevolge artikel  44 reglement van orde aan het college  van Gedeputeerde Staten                
van  Roy Zeilstra en Ralph van Hertum   van PvdA-GroenLinks   

Toelichting:  
Op 28 maart 2024 vernamen wij met verbazing, dmv een artikel van Omroep Zeeland, dat de 
Victoriakliniek in Zierikzee definitief zal gaan sluiten en de huur opgezegd is. 

Een maand geleden hadden we hierover ook vragen gesteld waarin we onze zorg uitspraken over het 
voorgenomen besluit om de poliklinieken van ADRZ in Zierikzee te sluiten.  We stelden onder andere 
vragen over hoe GS tegen dit voorgenomen besluit aankeek en welke inspanningen er mogelijk 
waren om hierover in gesprek te gaan. Inmiddels blijkt dat het voorgenomen besluit omgezet is tot 
een definitief besluit, wat ons zeer betreurt. Als PVDA-GroenLinks-fractie vinden we het zeer 
belangrijk dat zorg bereikbaar en toegankelijk blijft in onze provincie. De dienstverlening op allerlei 
gebied is al minder dan in dichter bevolkte provincies. Leefbaarheid is voor Zeeland van groot belang 
en betaalbare, toegankelijke zorg is noodzakelijk om deze leefbaarheid in stand te houden. Daarom 
zijn we van mening dat dit niet alleen een regionaal belang is, maar zeker ook een provinciaal belang. 
Om te weten wat de gevolgen van dit besluit zijn en wat de provincie daaraan kan doen hebben we 
nog een aantal vragen. 

Wij  stellen  de volgende vragen aan  GS.  

1) Kan de provincie, samen met de gemeenten, dit vertrek tegenhouden?  Zo ja, welke acties 
zouden genomen kunnen worden? Indien nee, wat is er voor nodig om dit vertrek wel tegen 
te kunnen houden? Graag een toelichting. 

2) Wat betekent het sluiten van de Victoriakliniek voor de provinciale staat van de zorg in 
Zeeland? Graag een toelichting. 

3) Welke mogelijkheden en opties heeft de provincie geopperd tijdens de overleggen met ADRZ 
en wat was de reactie daarop van ADRZ? 

4) Heeft de provincie enige regie of toezicht op de inzet van ADRZ of zorgfunctie in Zeeland? Zo 
ja, welke opties zijn dat? Zo nee, waarom niet? Graag een toelichting. 

5) Zijn er signalen dat ADRZ zich verder terugtrekt uit de provincie en zich richt op slechts één 
locatie straks met nieuwbouw in Goes? Zo ja, welke acties kan de provincie ondernemen om 
dit tegen te gaan. Zo nee, is dit ergens in een afspraak vastgelegd? 

https://www.omroepzeeland.nl/nieuws/16393791/adrz-definitief-weg-uit-victoriakliniek-zierikzee-huur-per-1-april-opgezegd
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